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Stromeček, kapr, vánoční cukroví, koledy a čas s rodinou. To vše a mnohem víc pro nás znamenají Vánoce. Pro 
mnohé je to ale i spousta jídla, pití, dárků a společenských akcí. Starší z nás zažili dobu, kdy celoročně fungovalo 
jen pár obchodů s minimálním výběrem zboží. Objednávky přes internet neexistovaly vůbec. I přesto se Vánoce se 
Štědrým dnem konaly. A budou i letos. Pro mnohé třeba jiné, ale jistě i tak krásné. K tomu všemu neodmyslitelně 
patří i vánoční výzdoba našeho města. Kromě již tradičního vánočního stromu bude na mohelnickém náměstí 
nově k vidění slaměný betlém a také schránka na dopisy pro Ježíška. Náměstí Tyrše a Fügnera poprvé prozářil 
3metrový anděl. Přejeme vám krásné svátky.

Čtěte na straně 9

9

MOHELNICKÝZPRAVODAJ
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TENTO MĚSÍC V MOHELNICI

Čtěte na straně 11

11Rozhovor s novým 
jednatelem MKSC, s. r. o., 
Alešem Heidenreichem

Příběh zdravotní sestry 
v DPS a učitelky prvňáčků 
v nouzovém stavu
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INFORMACE Z RADNICE

M Ě S T S K Á   K N I H O V N A
Vánoční půjčovní doba 2020

Na rok 2021 jsme pro vás připravili malý kalendář na 
pověšení s fotkami z Mohelnice. Zakoupit si ho

můžete v pokladně Městského úřadu Mohelnice.Změny ovlivněné aktuální epidemickou situací najdete na 
www.knihovna-mohelnice.cz nebo na

facebookovém profilu města Mohelnice.

M Ě S T S K Á   K N I H O V N A 
Vánoční půjčovní doba 2020 
      
Pondělí  21. 12. 9–12  13–17 
Úterý 22. 12. zavřeno 
Středa 23. 12. 9–12  13–15 
Čtvrtek 24. 12. zavřeno 
Pátek 25. 12. zavřeno 
Sobota 26. 12. zavřeno 
      
Pondělí  28. 12. 9–12  13–17 
Úterý 29. 12. zavřeno 
Středa 30. 12. 9–12  13–15 
Čtvrtek 31. 12.  zavřeno 
Pátek        1. 1. 2021           zavřeno 
Sobota       2. 1. 2021           zavřeno 
      
Od pondělí  4. 1. 2021 platí běžná otevírací doba.   
      
Krásné svátky vánoční 
a hodně zdraví v novém roce  
přeje kolektiv městské knihovny. 
  

V příloze posílám k uveřejnění naši otevírací dobu během vánočních svátků, ovšem s poznámkou, že 
se může ještě změnit dle aktuální epidemiologické situace (při negativním vývoji). To bychom pak 
informovali aktuálně na našem webu a webu a FB města. 

MKSC s.r.o., Mohelnice přijme pracovníka na středisko technických služeb. Nutný ŘP skupiny B, T. 
Bližší informace podá:  ALEŠ HEIDENREICH, tel. 722 814 071. 

 

Žádost o vyzvednutí vyčištěných věcí 

V prodejně Elize, na nám. Tyrše a Fügnera 191/3, 789 85 Mohelnice, která zprostředkovává praní a 
chemické čištění textilu a kožešin, jsou připraveny k vyzvednutí vyčištěné věci, o jejichž vyčistění bylo 
požádáno během podzimu 2019 – jara 2020. 

Po dobu nouzového stavu je možné si tyto věci vyzvednout Po–Pá v čase 12:00–16:00 hod. 

Informace z radnice 

MOHELNICKÝ BETLÉM
Kvůli epidemické situaci letos nemůžeme zveřejnit přesnou 

otevírací dobu Mohelnického betlému. Sledujte tedy 
webové stránky Římskokatolické farnosti Mohelnice  
www.farnostmohelnice.cz, kde se dozvíte aktuální 

informace. To ale nic nemění na tom, že se jako každoročně 
můžete těšit na nový přírůstek z dílny uměleckého řezbáře

Františka Nedomlela z Bruntálu.

Žádost o vyzvednutí 
vyčištěných věcí

V prodejně Elize, na nám. Tyrše a Fügnera 191/3, 789 85 
Mohelnice, která zprostředkovává praní a chemické čištění 
textilu a kožešin, jsou připraveny k vyzvednutí vyčištěné 
věci, o jejichž vyčistění bylo požádáno během podzimu 2019 
– jara 2020. Po dobu nouzového stavu je možné si tyto věci

vyzvednout v pondělí až pátek v čase 12:00–16:00 hod.

INZERÁT
MKSC, s.r.o., Mohelnice přijme pracovníka na středisko 
technických služeb. Nutný ŘP skupiny B, T. Bližší informace 

podá jednatel:  ALEŠ HEIDENREICH, tel. 722 814 071.

Vážení spoluobčané, 
 
letošního Mikuláše a vánoční svátky si nenechme zkazit současnou 
nepříznivou atmosférou. S novou vakcínou se blýská na lepší časy a snad 
je vidět světlo na konci tunelu. Hodně zdraví, snad víc než dřív, rodinné 
pohody, klidu, radosti ze života a optimismu přejí starosta Pavel Kuba  
a místostarostka Jana Kubíčková. 

Tímto město Mohelnice také děkuje skupině ČEZ za  
finanční podporu při rozsvícení vánočního stromu.

Úvodní slovo vedení města
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KRÁTKÉ ZPRÁVY Z MOHELNICE 

V posledním listopadovém týdnu proběhla kolaudace „vymístění (zrušení) vysokotlakého potrubí plynu“ vedoucího z jižní části města 
kolem Lidlu, garáží na ulici 1. máje, okolo bazénu a fotbalového hřiště směrem na Lukavici. Nová přeložka vede přes areál společnosti 
Montix, podél západní stěny hřbitova do nové regulační stanice. O tuto změnu jsme usilovali od roku 2012, vedli jsme nespočet jednání 
s majiteli pozemků, vykoupili jsme pozemky za účelem přeložení podél západní strany hřbitova. Vše se povedlo a velký dík patří všem 
rozumným lidem, kteří povolili umístit nové vysokotlaké potrubí do svých pozemků. Klíčová pro nás byla dohoda s ředitelem společnosti 
Montix Oldřichem Svobodou, jehož pozemky se nedaly obejít a bez něhož by v následujících letech nebylo možné uskutečnit tyto projekty:

Bez nutnosti záboru zemědělské půdy plánuje společnost Hella dostavbu plně automatizovaného skladu za 15 mil. eur, který 
přinese zaměstnání a nová pracovní místa v logistice.

Zastupitelé schválili prodej pozemků pro tři bytové domy a několik řadových domků. Jeden bytový dům plánuje stavět město 
Mohelnice. Na těchto pozemcích na obrázku by mělo být postaveno více jak 100 bytů a cca 20 řadových domků. A po roce 2023 by 
lokalita mohla vypadat nějak takto:

Uložené vysokotlaké potrubí neumožňovalo stavbu více 
garáží v této lokalitě, jeho odstranění nyní dostavbu 
umožňuje.

Zrušení funkčnosti vysokotlakého potrubí uloženého podél 
silniční komunikace svým uložením a ochranným pásmem 
bránilo rozšíření silniční komunikace a možné budoucí 
výstavbě např. sportovní zimní haly za bazénem či rozšíření 
nabídky poskytovaných služeb na bazéně.

Nové možnosti rozvoje města

Nová výstavba skladů společnosti Hella v jejím současném 
areálu 

Stavba bytových domů v ulici Za Penzionem

Možná dostavba řadových 
garáží

Další rozvoj sportovního 
areálu

1

2

3 4
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Občanům projíždějícím přes „kruháček" v ulici Za Penzionem se 
konečně přestane točit hlava5
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NÁHRADNÍ VÝSADBA STROMŮ 
V MOHELNICI A OKOLÍ 

V ulici Dvořákova na Havlíčkově náměstí nahradilo původní 
výsadbu 7 stromů a keře.

Na Horních Krčmách byla provedena náhradní výsadba
 30 ovocných stromů. Z toho fa NAVOS, a.s., Kroměříž vysadila 

17 stromů, fa ŠPVS 4 stromy a město Mohelnice 9 stromů.

Část ulice U Brány se opět stane plnohodnotnou ulicí se 
stavbami na obou stranách ulice. Převzato z knihy Mohelnice v zrcadle dějin.

Výsadba 13 stromů na Studené Loučce proběhla 
14. listopadu 2020.

Stavební sezóna na jaře 2021 bude zahájena výstavbou nové knihovny na místě dnešního parkoviště za MěÚ v ulici U Brány. Zastupitelé 
rozhodli, že na stavbu za cca 50 mil. Kč si město vezme úvěr za unikátních a neopakovatelných podmínek s úrokem 0,6 % ročně na 5 let. 
Mohelnice tak na úrocích zaplatí necelý 1 mil. Kč, navíc v době, když je třeba podpořit ekonomiku. Centrum města dostane budovu pro 
kulturní setkávání občanů. Myšlenka dostavby není nová, v nedávné historii města (po roce 1990) na tomto místě vzniklo několik projektů 
dostavby, ale nikdy nebyly realizovány.

Nová výkladní skříň města
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Kalendář MOHELNICKO
2021:

Vytvořme společně kalendář Mohelnicko 2021.

Fotografie z Mohelnicka s tématem
spolupráce, radost nebo podpora můžete

posílat na map@masmohelnicko.cz do
6.12.2020.

Více informací na webových stránkách MAS Mohelnicko
z.s., fb MAP Mohelnicko nebo na

https://cs.padlet.com/mapmohelnicko/nastenka.

Kuchtíme
s TVARŮŽKEM:

Podělte se s námi o vaše domácí
recepty z lokálních surovin,

uvařte/upečte si něco dobrého
společně s dětmi.

Recepty spolu s fotografií
můžete posílat na e-mail:

map@masmohelnicko.cz do
31.1.2021.

Více informací na našich stránkách.

AKTIVITY
MAP MOHELNICKO II
podzim a zima 2020 distančně

ICT Mohelnicko
pro pedagogické

pracovníky
https://cs.padlet.com/ictmohelnicko/MAP

ICT Mohelnicko
pro žáky a rodiče

https://cs.padlet.com/ictmohelnicko/podporaMAP

VÁNOČNÍ
ÚNIKOVKA

Když se vám podaří od 1.12.2020
do 11.12.2020 splnit všechny úkoly
a rozluštit kód, užijete si zábavu
a třeba získáte i vánoční poklad.

Sledujte naše stránky, ať vám
neunikne vyhlášení ;-)
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Proč se neprojektuje cyklostezka na bagr?
Cyklostezka k řece Moravě a k prvnímu mostu je vyprojektována v dokumentaci Olomouckého kraje, který chystá namísto podjezdu nadjezd 
nad železniční tratí směrem na Úsov. V této souvislosti bude vybudována nová silniční komunikace od nákladní brány společnosti Siemens 
k mostu přes řeku Moravu. Nová silniční komunikace je umístěna výrazně výše, než je dnes, její výšku si můžeme představit v úrovni výšky 
plotů dnešních zahrádek před mostem. Voda by tedy neměla v případě povodně již silnici překonat. Po pravé straně nové silniční komunikace 
směrem na Úsov je vedena cyklostezka, které se dočkáme až s realizací nového nadjezdu. Její pokračování přes řeku Moravu není ještě 
v žádném projektu, neboť není známo, v jaké trase bude mít Stavenice a Úsov obchvat.

Na otázku odpovídá starosta Ing. Pavel Kuba: 

PTALI JSTE SE NÁS

Dne 9. prosince rozhodnou svým hlasováním zastupitelé města o podobě rozpočtu na příští rok. Rozpočet počítá mimo jiné se stavbou 
knihovny (celkem za 60 mil. Kč), s rekonstrukcí a opravou silničních komunikací, chodníků, autobusových zastávek a cyklostezek v částce 
cca 40 mil. Kč, se zahájením rekonstrukce bývalé školy na Studené Loučce v částce 4 mil. Kč, s pokračující obnovou hřišť v částce cca 
10 mil. Kč. Významnou částkou myslí na životní prostředí, a to rozšířením kanalizační sítě v místní části Újezd a v lokalitě Jih za cca 7 mil. 
Kč, výsadbou nových stromů za cca 7 mil. Kč, zachytáváním dešťové vody do nádrží a vsaků z budov ZŠ Mlýnské, ZŠ Vodní a bazénu 
společně s opravami střech a zbudováním nových zelených střech za cca 15 mil. Kč. V neposlední řadě sem patří výstavba první městské 
FVE elektrárny na budově DPS v ulici Lidická za 1 mil. Kč. Rozpočet počítá s opravou prostranství ulice Vodní, investicemi do ZŠ a MŠ, 
do místních částí a dalších důležitých oblastí a výdaje přesáhnou 150 mil. Kč. Radnice má ambice získat více jak 40 mil. Kč z dotačních 
titulů. Naše město je ve výtečné fi nanční kondici na rozdíl od jiných měst a Olomouckého kraje. Je tak připraveno čelit krizi, která klepe na 
dveře. V lepších letech jsme splatili dluhy a v roce 2021 budou naše investice 2x vyšší než v roce letošním za podmínky, že se zastupitelé 
shodnou a dají připravenému rozpočtu zelenou. 

Zastupitelé svými hlasy rozhodnou

Zimní pneumatiky jsou povinné v období od 1. listopadu do 31. března, pokud: 

a) se na pozemní komunikaci nachází souvislá vrstva sněhu, led nebo námraza

b) nebo pokud lze vzhledem k povětrnostním podmínkám předpokládat, že se 
na pozemní komunikaci během jízdy může vyskytovat souvislá vrstva sněhu, led 
nebo námraza, lze užít motorové vozidlo kategorie M (osobní automobily 
a autobusy) nebo N (nákladní automobily) k jízdě v provozu na pozemních komu-
nikacích pouze za podmínky použití zimních pneumatik. U motorových vozidel 
s maximální přípustnou hmotností nepřevyšující 3 500 kg musí mít zimní pneu-
matiky hloubku dezénu hlavních dezénových drážek nebo zářezů nejméně 4 mm 
na všech kolech. U motorových vozidel s maximální přípustnou hmotností převy-
šující 3 500 kg musí mít zimní pneumatiky hloubku dezénu hlavních dezénových 
drážek nebo zářezu nejméně 6 mm na všech kolech hnacích náprav s trvalým 
přenosem hnací síly. 

Pokud je na pozemních komunikacích umístěna dopravní značka zimní výbava, 
je řidič povinen použít zimní pneumatiky vždy, bez ohledu na datum a aktuální 
nebo předpokládané povětrnostní podmínky. 

Od 1. 1. 2021 musí být všechna vozidla taxislužby označena žlutou evidenční nálepkou. Cestující díky tomu pozná, že 
se jedná o evidované vozidlo taxislužby, což znamená, že je pojištěné a podrobuje se častějším technickým prohlíd-
kám. Evidenční nálepka také umožní policii a kontrolním orgánům rozpoznat vozidla taxislužby, včetně těch nevybave-
ných taxametrem. 

Dále platí, že od 1. 7. 2020 je povinností dopravců být zapsán v registru silničních vozidel (technickém průkazu) jako 
dopravce, tj. jako podnikatel včetně IČO. Pokud stávající vozidlo taxislužby tuto podmínku evidence vozidel taxislužby 
nesplňuje, je třeba zajistit provedení změny v Registru silničních vozidel. Pokud dopravce nebude v Registru silničních 
vozidel zapsán dle IČO, nebude mu vydána evidenční nálepka vozidel taxislužby a vozidlo bude následně vyřazeno 
z evidence vozidel taxislužby.

Zimní pneumatiky

Taxislužba - upozornění dopravcům

Porovnání brzdné dráhy při použití zimních 
a letních pneumatik na sněhu a ledu
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MAS Mohelnicko, z.s., ve spolupráci se spolkem STURM a městem Loštice v rámci 
projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání na území ORP Mohelnice II  
(reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0009126) vyhlašují aktivitu s názvem:  
„Ptačí stezkou křížem krážem“ 

Už jste navštívili „Loštickou ptačí stezku“? Pokud ještě ne, pak je nejvyšší čas! Aktivita bude probíhat 
od 17. 11. 2020 do 17. 12. 2020. A jaká jsou pravidla?

1. Pošli foto svého nejoblíbenějšího stanoviště. Můžeš na něm být ty nebo můžeš zvolit nějakou 
zajímavou kompozici fotografie a stanoviště samotného. Pokud nechceš posílat foto, namaluj obrázek. 

2. Napiš krátký text (třeba jen pár vět), proč tě právě toto stanoviště zaujalo. Pokud jsi zdatnější 
spisovatel, můžeš dát dohromady celý příběh. 

3. Text i fotografii/obrázek vlož do obálky, nadepiš na ni název soutěže „Ptačí stezkou křížem krážem“  
a vhoď do schránky kulturního domu v Lošticích. Pokud tě neláká listinná forma, můžeš napsat e-mail 
na adresu map@masmohelnicko.cz. K textu nezapomeň přiložit fotografii či obrázek. 

Tvůrce nejlepšího příspěvku dostane jako hlavní cenu strom, který si bude moct veřejně vysadit. Druhé 
a třetí místo bude odměněno ptačí budkou a ptačím kalendářem. Všichni účastníci se mohou těšit na 
dárkové balíčky a zveřejnění svých prací na webových stránkách pořadatelů.

Jana Hepilová, pedagog ZŠ Loštice 

Ptačí stezkou křížem krážem

Vážení čtenáři!

Pro velký zájem o historii města se připravuje druhý díl, který bude 
popisovat a zobrazovat poválečnou historii Mohelnice. Ačkoliv 
projekt již vstoupil do závěru, stále je možnost se podělit o zajímavé 
snímky z minulosti. Autor Martin Vaňourek se na vás obrací 
se žádostí o určení členů městské rady na uvedeném snímku. 
Podařilo se určit pana Kapla, Kubicu a Gabriela. U zbývajících 
není objasněno jejich jméno. Pokud kohokoliv poznáte, obraťte se 
na autora Martina Vaňourka – telefon 728 053 676 anebo e-mail 
m.vanourek@tiscali.cz.

Děkujeme.

Pomozte autorovi

Místní akční skupina Mohelnicko (MAS) bude, stejně jako doposud, také v následujících letech spolupracovat na rozvoji našeho regionu. 
Máte-li nápady na aktivity a projekty, které mohou pomoci ke zlepšení života na Mohelnicku, je správný čas se o ně podělit. Právě vytváříme 
strategii rozvoje pro období let 2021-2027. 

Určitě znáte některé z projektů, které vznikly s pomocí MAS v posledních letech. Byly to desítky rozvojových projektů za přibližně  
60 milionů Kč. Mezi ty velké patří: Cyklostezka Mohelnice–Líšnice, Venkovní učebna na ZŠ Vodní, Modernizace vybavení pro sociální 
služby Charity Zábřeh na Mohelnicku, Rekonstrukce učebny v ZŠ Maletín, Nákup zemědělské techniky pro místní podnikatele a firmy. 
Spíše komunitního charakteru to byly projekty: Minimuzeum Síň selských tradic v Polici, Letní příměstské tábory pro děti z regionu, Podpora 
zaměstnanosti na Mohelnicku, Pořízení boxů pro ustájení koní, Levandulová stezka v lese, Naučná stezka Vandr s Bystrouškou a Tvarůžkem.

Potřebujeme lépe poznat potřeby regionu a lidí v něm žijících a pracujících. Sbíráme nápady na rozvojové projekty. Zajímají nás různé 
oblasti, od drobných podnikatelů, řemeslníků, zemědělců přes hasiče, spolky, sociální aktivity komunitního charakteru, školství, knihovny, 
muzea, památky, cestovní ruch po infrastrukturu, dopravu, životní prostředí. Novou strategii budeme předkládat ke schválení na jaře 2021  
a od roku 2022 již doufejme, že budeme moci čerpat finance na podporu rozvoje našeho regionu.  

Pokud máte zájem se k tématu vyjádřit, napište nám. Využít můžete jednoduchý formulář na našem webu www.masmohelnicko.cz, odkaz 
Vložení projektového záměru. Nebo můžete kontaktovat manažerky MAS, kontakty naleznete na téže webové stránce.

Tvoříme nový plán rozvoje mohelnického regionu. Zapojíte se?
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Už několik měsíců je novým jednatelem Mohelnického kulturního a sportovního 
centra Aleš Heidenreich. Stará se o dům kultury, krytý plavecký bazén, sběrný 
dvůr a provoz technických služeb. Protože je to poměrně široké spektrum 
činností, budeme se v tomto rozhovoru věnovat především kultuře. Ta sice kvůli 
aktuálním opatřením v souvislosti s šířením koronaviru tak trochu „zamrzla“, ale 
určitě neumřela a brzy bude žít dál. A abyste věděli, na co se můžete těšit a co se 
v mohelnické kultuře chystá, tak jsme se za vás na to nového jednatele zeptali.

Kultura v Mohelnici byla, je a bude vždy velké téma. Jak ji vnímáte vy? A co byste 
nám řekl o prvních dnech ve funkci jednatele?
Kultura vždy byla a je pod drobnohledem veřejnosti. Myslím si, že úroveň kulturního 
života svědčí o obecné vyspělosti města. A tedy zřetelně přispívá ke spokojenému životu 
občanů v jejich městě. Můj nástup do funkce jednatele MKSC byl poměrně hektický. 
Původně se ve výběrovém řízení uvažovalo o nástupu od 1. ledna 2021. Vše se ale 
nakonec vyvinulo jinak a já jsem se prakticky již od července 2020 začal zapracovávat. 
Jmenován jsem byl 1. srpna 2020. Musím říci, že prvních 100 dní nebylo jednoduchých. 
Ze známých důvodů se plánované akce ruší a hledají se náhradní termíny. Kino, galerie 
Lautner a městská věž jsou pro veřejnost uzavřeny. A to je obrovský zásah do činnosti 
MKSC.

Budete využívat i jiná místa ke konání venkovních akcí než jen mohelnické 
náměstí? A co myslíte, že nám v Mohelnici chybí?
Zajisté nám chybí menší sál, kde by se mohly pořádat koncerty menšinových žánrů, 
koncerty vážné hudby a podobně. Snad se tohle změní s plánovanou výstavbou nové knihovny, kde se s takovým sálem počítá. Dále je 
rozpracována studie na „celoroční venkovní pódium“ na Kostelním náměstí. Počítá se s tím, že by se zde konala divadla pod širým nebem, 
prezentovaly se místní skupiny a interpreti a vlastně by se sem přestěhovalo celé Mohelnické kulturní léto, tak aby mělo reprezentativní 
úroveň.

Plánujete zavést nové kulturní akce, které by se mohly pořádat pravidelně (např. trhy, food festivaly, koncerty)?
Především bych chtěl aktivně pomáhat a spolupracovat s místními lidmi, co mají ke kulturnímu životu ve městě vztah. Již jsem neformálně 
jednal o spolupráci a podpoře s cechmistrem Karlem Noskem, chtěl bych podpořit velmi povedené letní hudební večery na Olomoucké ulici, 
měl jsem první jednání s předsedou FK o možnosti přesunutí letního kina na městský fotbalový stadion. Setkal jsem se s paní Peškarovou, 
paní Jiráskovou, v neustálém kontaktu jsem s paní Šedinovou. Sám v Mohelnici bydlím a jsem velice rád za nápady a podněty od ostatních 
občanů. V hlavě mám například malé Vinné slavnosti s gastronomickou ochutnávkou a cimbálovkou. Nápadů je mnoho, ale také záleží na 
tom, jak nám půjde vstříc město, protože „vládní daňové skoky“ se určitě promítnou do městského rozpočtu.

Až skončí aktuální nouzová situace, bude jistě po kultuře hlad. 
Na co se můžeme v Mohelnici těšit?
Potíže jsou především s termíny. Spousta akcí se již několikrát 
přesunula. V lednu měla začít plesová sezóna, ale ta je krajně 
nejistá, spíše nebude. Jsem rád, že se nám podařilo domluvit se na 
dalším pokračování Brusových hudebních slavností. Ty proběhnou 
11. září 2021, chtěli bychom je koncipovat podobně jako letos. Tedy 
dát možnost interpretům místním a z okolí a na závěr naplánovat 
vystoupení nějaké „hvězdy“. Co se týče nových pořadů (mimo 
přeložených) proběhla jednání s managmentem Vladimíra Mišíka, 
Michala Prokopa, skupiny Turbo, Evy a Vaška. Také proběhly 
první kontakty ohledně koncertu Heleny Vondráčkové. Jednáme  
s Činoherním klubem o hře, kde mimo jiných účinkuje Ondřej Vetchý. 
Měli jsme domluvený termín se Smyčcovým kvartetem Moravské 
filharmonie Olomouc, který se snad také podaří zrealizovat. Obecně 
je problém s termíny. Aktuálně vlastně ani umělci nevědí, jaká bude 
situace, a sehnat volný termín je opravdu náročné. Další důležitým 
aspektem je cena za daný pořad, někdy se nestačíme divit. Potvrzen 
ale máme například koncert Davida Kollera 9. října 2021. Nechtěl 
bych se zaměřit na jeden druh kulturních akcí, ale mou snahou 
je, aby bylo pro každého něco a každý si našel to, co má rád. 
Pracujeme také na zlepšení propagace a informovanosti občanů 
cestou sociálních sítí a vylepšení webových stránek. Chtěli bychom 
zavést anketu pro občany ve stylu, co byste si v Mohelnici přáli 
vidět nebo slyšet. Ruku v ruce s kulturními akcemi řešíme samotný 
stav kulturního domu. Chceme v co nejkratší době provést úpravy 
zadního vchodu z Hradební ulice, který v současnosti nepůsobí 
příliš malebně. Zároveň máme v hlavě možnosti využití prázdných 
prostor v našem domě kultury. Nabízí se mnoho řešení a společně 
s vedením města teď hledáme to nejlepší a městu nejprospěšnější.

Na závěr bych chtěl poděkovat všem novým kolegům z MKSC  
a pracovníkům MěÚ za jejich podporu v úvodních měsících mé 
působnosti.

-mn-

Rozhovor s novým jednatelem MKSC, s. r. o., Alešem Heidenreichem
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DOMOV PRO SENIORY A PEČOVATELSKÁ SLUŽBA MOHELNICE
PŘÍSPĚVKOVÁ ORGANIZACE                                                                                                     

MEDKOVA 419/1, 789 85  MOHELNICE

MOHELNICKÝM SENIORŮM, OSOBÁM SE ZDRAVOTNÍM 
POSTIŽENÍM A OSOBÁM S TĚLESNÝM POSTIŽENÍM

NOVĚ NABÍZÍ VE VAŠEM BYTĚ TYTO TERÉNNÍ PEČOVATELSKÉ SLUŽBY:

 DOVOZ OBĚDŮ A MOŽNOST ODEBÍRÁNÍ OBĚDŮ DO VLASTNÍCH JÍDLONOSIČŮ ZA CENU 65,- KČ. 
ODBĚR JE MOŽNÝ V BUDOVÁCH:
Pečovatelské služby Medkova 1, Mohelnice od 11,30 – 12,00 hod                                              
Domova pro seniory Lidická 4, Mohelnice od 11,00 – 11,30 hod 

 Pomoc při zvládání běžných úkonů péče o vlastní osobu (pomoc a podpora při podávání jídla a 
pití, pomoc při oblékání a svlékání, včetně speciálních pomůcek, pomoc při prostorové orientaci, 
samostatném pohybu ve vnitřním prostoru, pomoc při přesunu na lůžko nebo vozík).

 Pomoc při osobní hygieně (pomoc při úkonech osobní hygieny, pomoc při základní péči o vlasy a 
nehty, pomoc při použití WC).

 Poskytnutí stravy nebo pomoc při zajištění stravy (dovoz jídla, pomoc při přípravě jídla a pití, 
příprava a podání jídla a pití).

 Pomoc při zajištění chodu domácnosti (běžný úklid a údržba domácnosti, pomoc při zajištění 
velkého úklidu domácnosti, např. sezónního úklidu, úklidu po malování, běžné nákupy a 
pochůzky, velký např. týdenní nákup, nákup ošacení a nezbytného vybavení domácnosti, praní a 
žehlení ložního a osobního prádla popř. jeho drobné opravy).

 Zprostředkování kontaktu se společenským prostředím (doprovázení dospělých osob do 
zaměstnání, k lékaři, na úřady a další instituce).

 Základní sociální poradenství.

VÍCE INFORMACÍ NA TELEFONNÍCH ČÍSLECH:

vedoucí pečovatelka: 583 430 502, 604 967 107                                                                                                                                                                             
pracovnice v sociálních službách: 736 701 013                                                                                     
vedoucí stravovacího provozu: 737 165 492                                                                                                 

nebo na www.ddmohelnice.cz

Spojili jsme se za účelem
plnění společného poslání.

Krásné prožití svátků Vánočních
a úspěšný rok 2021 přejí

Vodohospodářská zařízení Šumperk, a.s.

Šumperská provozní vodohospodářská společnost, a.s.

Akvizice 2020

nebo na www.ddmohelnice.cz

VÁNOČNÍ 
POHLAZENÍ
SE ZDEŇKEM 
JUNÁKEM

střední Morava | 106.8 FM | R-OL

během adventu Po–Pá 9.45–10.00
vánoční tradice & velká vánoční soutěž

nebo na www.ddmohelnice.cz
SPECIÁL  VÁNOCE VE SLUNEČNÉ  21.–25. 12. 2020  13.00–14.00
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Jsem učitelka v první třídě na Základní škole 
Vodní v Mohelnici. Ve školství s dětmi pracuji 
již 35. rokem, jako učitelka 23 let. Musím se 
přiznat, že toto povolání bylo mým snem 
již od dětství. A když se práce stane vaším 
koníčkem a po vašem boku stojí rodina, 
která vás podporuje, máte velké štěstí. 
V letošním školním roce jsem začala učit 
v první třídě číst, psát a počítat již sedmou 
generaci. I přesto to bylo pro mě zase nové. 
Proč? Protože i když moji prvňáčkové v září 
2020 radostně nastoupili do školy, tak si ani 
nestačili zvyknout na nové prostředí, režim 

a spoustu  školních povinností a museli zůstat 
doma. Ještě štěstí, že jsme situaci s rodiči 
nepodcenili a již v září jsme rozjeli ve všech 
rodinách za podpory vedení školy a pomoci 
našich programátorů program TEAMS. 
A když nám vláda zavřela školu, mohli jsme 
hned další den rozjet online výuku. Zde musím 
zmínit, že jsem učila interaktivně z domu. 
Díky mému mladšímu synovi Martinovi, 
který mi vytvořil doma studio s dvěma 
obrazovkami, abych dobře viděla na práci 
svých žáků. Na začátku online výuky jsem si 
vůbec nedokázala představit, jak můžu učit 
na dálku prvňáčky, kteří neumí napsat ani 
jedno písmenko a nepřečtou žádnou slabiku, 
protože poznají pouze pár písmenek. A dnes 
už vím, že se nám učení povedlo. Musím 
poděkovat především skvělým rodičům, 
kteří byli svým dětem na online hodinách 
velkou oporou. A také nesmím zapomenout 
na samotné žáky. Naučili se vypínat 
a zapínat mikrofony, měnit pozadí na ploše 
a hlavně plynule číst slabiky, počítat zpaměti 
do pěti, správně psát pět písmen a z fi lmů 
o přírodě, které jsme si pouštěli, jsme se 
seznámili s podzimní přírodou. Nejlepší byl 
vždy konec vyučování, když žáci ukazovali 

svá domácí zvířátka nebo obrázky či výtvory, 
které si doma sami vyrobili. Často vyprávěli 
o výletech do přírody, které se svou rodinou 
podnikali. Hodina se nám trochu protáhla, 
ale to nikomu nevadilo. Myslím si, že online 
vyučování se všem líbilo, protože ani jednou 
za celý měsíc nikdo nechyběl. A to byla pro 
mě ta největší odměna za mou práci. Učila 
jsem tři skupiny, dvě dopoledne a jednu 
odpoledne od 15 hodin, protože některým 
žákům chodili rodiče do práce. Po online 
výuce jsem sepisovala seznam učebnic 
a pomůcek, co si mají připravit na další den. 
A každý den jsem přemýšlela, jak na dálku 
učit, protože tohle jsme se všichni učitelé 
učili za pochodu. Často jsem vypínala svůj 
počítač po 17. hodině a usmívala jsem se 
na mohelnické občany, od kterých jsem 
slýchávala, jak se učitelé mají, že jsou zase 
doma. Děti po návratu do školy se přiznaly, 
že se jim online výuka líbila, ale ve škole 
je učení lepší, protože jsou tam kamarádi 
a paní učitelka. Na jejich zářivých očí (úsměv 
byl schován pod rouškou) bylo vidět, že se 
do školy těšily.   

Mgr. Jarmila Straková, třídní učitelka I. A

Pracuji jako zdravotní sestra v domově pro 
seniory v Mohelnici, kde působím na pozici 
vrchní sestry již 16. rokem. Za léta praxe 
jsem získala řadu cenných zkušenosti, ale 
pandemie v rozsahu, jakou nyní všichni 
zažíváme, stále zůstávala doposud jen 
odborným pojmem v učebnicích a získání 
zkušeností s ní na mě i mé kolegyně teprve 
čekalo. Zatímco v první jarní vlně se nám 
podařilo všechny naše klienty před nákazou 
ochránit, ta druhá podzimní a mnohem 
silnější zasáhla už řady jak našich klientů, 
tak i pečujícího personálu. My nemáme 
možnost uzdravující se pacienty propouštět 
do domácího ošetřování či redukovat 
výkony, naši klienti zůstávají a soustavnou 
péči potřebují bez ohledu na to, jaká je 
kolem situace, a vše tzv. covid je nad rámec 
naší již tak velmi náročné práce. Bylo nutné 
řešit řadu situací, se kterými jsme měli 
v podstatě nulovou zkušenost, zřizovaly se 
infekční zóny v budově, která k tomu účelu 
není prvoplánově vůbec uzpůsobena. Na 
jedné straně nám přibývali klienti, kteří jako 

covid pozitivní potřebovali péči v infekční 
zóně, na straně druhé řídly řady pečujícího 
personálu z důvodu nařízených karantén 
či izolací. Denně jsem se bála, která další 
kolegyně bude muset zůstat doma. Zbylým 
sestřičkám se kumulovaly služby, stupňovala 
se únava, vyčerpání a nedílnou součástí 
naší práce se stal i nový druh stresu a obav, 
jak to všechno zvládneme. Bála jsem se  
o naše klienty, své kolegyně, ale i o sebe, že 
onemocním a nebudu moct svým kolegyním 
v této náročné situaci pomáhat a naopak 
na ně přejde i část mé práce, která je pro 
udržení provozu prostě nezbytná. Ochranné 
obleky  a pomůcky, které nás na jedné 
straně chránily před nákazou, nám na straně 
druhé značně komplikovaly práci. Dodržet 
správný postup při oblékání a hlavně 
bezpečném svlékání si vyžadovalo spoustu 
času a soustředění. Navíc v nich bylo velké 
horko, práce  v celotělovém neprodyšném 
plášti, v respirátoru a ochranném štítu se pak 
kolikrát podobala vrcholovému sportovnímu 
výkonu. Objevil se však ještě jeden problém 
v souvislosti s ochrannými oděvy. Někteří 
klienti se nás báli. Člověk trpící demencí 
a stavy zmatenosti nebyl schopen chápat, 
proč se k němu blíží a vztahuje k němu 
ruce podivně zahalená postava, ze které 
vidí jen oči přes lesknoucí se plexisklo. 
Nepoznávali nás ani po hlase, protože ten 
byl zastřený respirátorem. Poradit si, jak 
takovému člověku šetrně poskytnout péči, 
kterou potřebuje, i tohle byla práce sestřičky 
v infekční zóně a stálo to další čas, který nám 
pak v péči o ostatní klienty prostě chyběl. 
Pomoc zvenku, která pomohla trochu doplnit 
naše řady, postupně přicházela, ale i když to 
byly kolegyně z branže, neznaly náš provoz, 
problematiku péče ani individuální potřeby 

našich klientů. Zaučovaly se doslova za 
pochodu, radil jim a navigoval je, kdo mohl, 
samy pak vzápětí pomáhaly zaučovat další 
kolegyni sestřičku nebo pečovatelku, která 
nám přišla třeba jen částečně vypomoct. 
Veškeré principy naší péče, ať už sociální, 
nebo ošetřovatelské, jsou už řadu měsíců 
zcela naruby. Dříve bylo naší snahou 
pracovat podle individuálních plánů šitých 
na míru každému klientovi a hlavně je 
maximálně podporovat ve společném soužití 
v rámci domova, a to včetně imobilních 
klientů, ale také co nejvíce zakomponovávat 
osoby blízké do jejich života. Teď jsme 
nuceni dělat přesně pravý opak. Kolikrát 
jsem si kladla otázku, co je větší zlo, jestli 
tato sociální izolace, nebo riziko nákazy 
s ohledem na křehkost stárnoucího 
organismu. Odpověď na tuto otázku ale 
nehledám. Vím, že si na ni nedokážu 
odpovědět. Situace je teď momentálně 
stabilizovaná, čemuž nasvědčují průběžné 
výsledky plošného testování, ale rozhodně 
si nemyslím, že máme vše za sebou. 
S postupným rozvolňováním se riziko 
nákazy i na našem zařízení nejspíš opět 
zvýší. Situace se tedy může kdykoliv opět 
změnit a musíme na to být připraveni. Ale 
i krize přináší svá pozitiva, prověří charaktery 
lidí a často odhalí i to, co třeba bylo doposud 
skryto. Za mě osobně bylo například velmi 
milým a opakovaným překvapením, když 
v době největší krize se z ničeho nic vedle 
mě objevovaly mé podřízené kolegyňky 
a samy od sebe kolikrát chytly i ten můj 
konec provazu a snažily se mi pomoct mi ho 
popotáhnout. 

Bc. Martina Mařatová, vrchní sestra v DPS 
Mohelnice

Dva příběhy plné emocí, lásky k vykonávanému povolání a v nelehké době 
také s dávkou potřebného optimismu a ochoty pomoct druhým....DĚKUJEME
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HELLO, HELLA!

OPERÁTOR VÝROBY
28.000 MĚSÍČNĚ
10.000 NÁBOROVÝ PŘÍSPĚVEK

Dále nabízíme nadstandardní příplatky, pololetní bonusy,
příspěvek za doporučení kamaráda 12 000 Kč, dotované
stravování, příspěvek na ubytování, svozy (Olomouc,
Městečko Trnávka, Moravská Třebová, Klodzko, Králíky,
Rýmařov, Horní Město, Uničov, Březina, Jevíčko, Chornice).

HELLA AUTOTECHNIK NOVA s.r.o.
Družstevní 338, 789 85, Mohelnice

www.hella.cz
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Členové našich zájmových kroužků se pravidelně každý rok 
zúčastňují různých pěveckých a hudebních soutěží, ale tento rok 
2020 byl i pro naše muzikanty výjimečný. Předkola soutěží Dětská 
Porta a Melodie proběhla v listopadu roku 2019 a jako každý rok 
byla naše výprava úspěšná. Na konci listopadu 2019 proběhlo i fi nále 
soutěže Brána v Brně, kde nás reprezentovala kapela Letem světem.
Finále soutěže Melodie se konalo v Českých Budějovicích začátkem 
ledna 2020. Naše zpěvačky si přivezly několik medailových ocenění 
v kategoriích sólového zpěvu s hudebním základem: Monika 
Nemravová 3. místo, Eliška Kostková 1. místo a v kategorii starších 
zpěváků bodovala Kamila Dvořáková 3. místo. Finále soutěže Dětská 
Porta bylo plánováno na květen a mělo probíhat v krásném prostředí 
historického města Kroměříž. Vzhledem k mimořádné situaci bylo 
přeloženo na konec září. Ale ani konec září nebyl pro konání těchto 
akcí příznivý. Proto se organizátoři rozhodli k odvážnému kroku, 
přeložit znovu termín a uspořádat fi nále soutěže v online prostředí. 
Každý soutěžící musel do soutěže poslat videonahrávku s 1 soutěžní 
písní. Z nahrávky muselo být patrné, že je to živé vystoupení bez 
různých střihů a úprav. Porota byla složena z muzikantů z celé 
republiky a každý hodnotil soutěžní vystoupení ze svého domova při 
živém online vysílání. Byl přesně stanoven bodovací systém a klíč k hodnocení, aby bylo možno soutěž hodnotit co nejvíc objektivně, bez 
potřeby porotců se dodatečně radit. I přesto, že byla kapela Letem světem (Adéla Rozsívalová, Vendula Dřevická, Nicol Vaňáková, Veronika 
Dřevická, Kamila Dvořáková) jediným zástupcem v kategorii SP, musela získat od porotců dostatečný počet bodů, aby mohla získat 1. místo. 
A to se jim podařilo. Diplom, ceny a krásnou vitrážovou kytarku obdržela děvčata poštou na adresu naší školy.
Děkujeme mockrát za podporu našich mladých hudebnic nejen jejich rodičům a vedení naší školy, ale i městu Mohelnice, které už dlouhodobě 
podporuje tyto naše aktivity prostřednictvím grantů.

Věra Štaiglová

Současná situace nám sice klade různé překážky a omezení, ale 
tradice a zvyky jsou i v této době stále živé. Žáci ze Základní školy ve 
Vodní ulici si je připomínají po celý rok, tedy i nyní v době adventu. 
Tradičním symbolem tohoto předvánočního období je adventní 
věnec se čtyřmi svíčkami, jež symbolizují čtyři adventní neděle. Paní 
vychovatelky připravily i letos oblíbenou pracovní dílnu Advent. Děti, 
které docházejí do školy na prezenční výuku, si vyrobily originální 
adventní věnečky, a navíc si užily radost ze společného tvoření 
a sváteční předvánoční atmosféry. 

Poděkování patří paní Daně Hňoupkové za přípravu a organizaci 
voňavé adventní dílny, paní Zuzce Kašíkové za odborné poradenství 
a také paním vychovatelkám a asistentkám, které dětem ochotně 
nabídly pomocnou ruku.   

Monika Weissová

Výjimečný muzikantský rok 2020 na ZŠ Vodní

Adventní čas na Základní škole ve Vodní ulici

KRÁTKÉ ZPRÁVY ZE ŠKOL 
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SPORT
Juventus Mohelnice 
Fotbalový Juventus není jen věhlasná „stará dáma“ Serie A z Turína. 
Jmenovce slavného klubu najdeme také v našem městě a jedná se 
o fotbalový tým, účastníka okresního fotbalového přeboru. Tým složený 
především z veteránů mohelnického fotbalu, i když už ani to není úplná 
pravda, znovu atakuje nejvyšší příčky soutěžní tabulky. 

Svou historii začal místní klub se slavným jménem psát před 30 lety 
v roce 1990, kdy se jeho domovem stalo dnes už neexistující staré 
škvárové hřiště u dálnice. Dnes působí a domovské zázemí má 
v moderním fotbalovém stánku v sousedních Moravičanech. Letos tedy 
oslavil tento klub kulaté 30. narozeniny. Koho by to tenkrát napadlo…

A jak vlastně dostal klub své atraktivní jméno? „K tomu je potřeba se vrátit 
o několik desítek let zpátky do doby, kdy se parta fotbalistů scházela 
v tehdejší restauraci U posledního halíře. Tenkrát jsme společně byli i na 
pohárovém zápasu Juventusu, za který hráli Platini nebo Polák Boniek. 
Bylo to s pražskou Spartou. Byli jsme z tohoto zážitku fascinovaní a natolik 
nás ovlivnil, že jsme potom jezdili na nejrůznější turnaje v malé kopané 
či nohejbale pod názvem Juventus Halíř. A později založili na začátku devadesátých let jako jedni z prvních i vlastní klub. A máme samozřejmě 
i stejné dresy jako italský Juventus a hodně podobné logo. Ze začátku to bylo spíš o nadšení než o fotbale. Ale časem se mohelnický nováček 
neustále posouval směrem dopředu a jeho ambice narůstaly. O dva roky později se už neslavil každý vstřelený gól, ale každý získaný bod. Po 
pěti šesti letech se hráčská kostra pomalu krystalizovala z bývalých mohelnických fotbalistů, což byl i můj případ, a tehdejší pětatřicátníci pomalu 
vytlačovali ze sestavy původní zakladatele. Začínalo to mít jinačí šmrnc. Vždycky jsme upřednostňovali fotbal založený na technice. Nebylo to 
vyloženě jen o bojovnosti jako u mnoha jiných týmů na stejné soutěžní úrovni. K historickým milníkům také patří skutečnost, že nám díky podpoře 
Michala Prokeše, který je také naším členem, věnoval věhlasný fotbalový génius Pavel Nedvěd originální dresy Juventusu Turín, ve kterých 
v současné době děláme radost na zeleném pažitu fotbalovým fanouškům a fanynkám,“ vrací se do historie předseda Juventusu Pavel 
Hampl.

Předloni skončilo Juve, jak se mu nejčastěji říká, v kompletně odehrané soutěži třetí, loni byl po podzimu šestý, jaro se však kvůli pandemii 
již nehrálo. V tomto ročníku následně mohelnické mužstvo přezimuje na druhém místě za suverénní Třeštinou, jež doposud neztratila ani 
bod. „Mezi naše hlavní tréninkové metody patří sledování Ligy mistrů v televizi. Osvědčila se nám také příprava, kterou za ty roky už máme 
prověřenou. Každý si dělá svoje a sejdeme se většinou až na prvním mistrovském utkání. Zase se spolu seznámíme, podíváme se, jak kdo 
vypadá, stoupneme na váhu a jde se na věc,“ říká dále s úsměvem Pavel Hampl. A sekretář, hrající trenér, masér a duše týmu Martin Karger 
už zcela vážně dodal: „Většina našich hráčů jsou čtyřicátníci i více a spoléháme tak na to, že ti už vědí, co mají dělat. Všichni se udržujeme 
v kondici individuálně, občas si dáme společně nějaký tenis, fotbálek či nohejbal, ale klasické tréninky prakticky nemíváme.“

„Ve většině mančaftů naší úrovně je nemyslitelné, aby starší borci, pětačtyřicátníci, patřili do základní sestavy a mezi lídry týmu. Většinou to 
bývá tak, že veteráni nastupují na postech stoperů nebo jen občas pomohou, jako střídající náhradníci. U nás je to tak, že obsazují stěžejní 
role. Pomyslnou osu týmu tvoří bývalí mohelničtí fotbalisté, jako jsou Daniel Šrot, Petr Erneker, Kamil Šafář a brankář Petr Malinka, ale na 
soupisce Juventusu fi guruje také předseda a současný trenér zábřežského Sulka Jaroslav Appl či loštická ikona David Vyroubal. Nutno však 
dodat, že i Juventus musel mírně jít s novými fotbalovými trendy a angažoval fotbalové dorostence „třicátníky“. Těmto mladým puškám také 
patří díky za to, že budoucnost Juventusu není ohrožena a naše generace bude mít následovníky. A když už je nejhůř a je potřeba vytáhnout 
žolíky, tak za Juventus nastoupí starší legendy v záloze jako jeden ze zakládajících členů Jirka Matějů, ale i další „odchovanci“. V Juve jsou 
zkrátka velcí fotbaloví nadšenci a srdcaři,“ dodává s obdivem Pavel Hampl.

A jaká je současná fotbalová nálada v klubu v souvislosti s covid-19? „Jsme z toho všichni nešťastní. I když třeba jarní stopka kvůli koronaviru 
nám paradoxně pomohla, když naše sestava čtyřicátníků alespoň mohla doléčit veškeré šrámy a zranění. Dali jsme se tak do kupy a možná 
i díky tomu jsme na tom v současnosti tak dobře v tabulce. Juventus je známá značka, která přitahuje pozornost na všech výkonnostních 
stupních, a to dokonce i v okresním přeboru. Každý se proti nám chce vytáhnout a v porovnání s jinými soupeři nám většina mužstev čelí 
v nejsilnější možné sestavě. Touží nás porazit a obrat o body. O to víc nás těší, že se to konkurenci v podzimní části moc nedařilo,“ dodal 
Pavel Hampl.

A dobře ví, o čem mluví. Mohelnice si ve zkrácené první polovině sezony 2020/2021 zajistila titul vicemistrů. „S podzimem jsme spokojeni 
nadmíru, vyšel nám až nad očekávání. Pokaždé chceme být co nejvýš, přičemž za základní prioritu považujeme záchranu. K té by mělo stačit 
33 bodů, takže jsme na dobré cestě uspět,“ usmívá se předsednický šéf.

„Juventus, to není jen fotbal, ale také významný hráč na kulturním a společenském mohelnickém poli. Široko daleko je vyhlášen náš 
každoroční ples, který již mnoho let pořádáme a ukončujeme tak plesovou sezonu v Mohelnici. I tady ovšem visí pro příští ročník velký 
otazník,“ dodal Martin Karger.

„Velké poděkování patří všem našim fanynkám a fanouškům, zejména Chezovi, za jejich neutuchající podporu a povzbuzování, a to jak 
na domácím, tak i na venkovním hřišti. Všechny okresní fotbalové svatostánky dobře znají jejich vítězné chorály a dá se s určitostí říct, že 
jsou prostě ti nej…. Moc si jejich přízně vážíme a doufáme, že předvedeným výkonem na hřišti se jim i v budoucnu odměníme maximálním 
počtem získaných bodů a radostí z předvedené hry,“ dodal hrající trenér Martin Karger.

„Na úplný závěr nám dovolte tichou vzpomínku na zakládajícího člena našeho klubu Květoslava Vymlátila, kterého jste všichni znali pod 
přezdívkou Bejček a který nás nedávno neočekávaně opustil ve věku 60 let. „Bejku, budeš nám moc chybět, tak nám v tom fotbalovém nebi 
drž palce,“ dodávají všichni členové JUVE rodiny. 

Juve
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Jan Vyjídáček Mohelnice nedožitých 76 let
Ing. Adolf Havelka Mohelnice 87 let

Zdeněk Škůrek Líšnice nedožitých 79 let
Drahomíra Panáková Veleboř 92 let

Lubomír Pinkava Libivá 75 let
Ludmila Šrámková Mohelnice 82 let
Božena Gabrielová Mohelnice 97 let
Helena Absatzová Krchleby 60 let

Josef Vítek Mohelnice 82 let
Milan Huličný Mohelnice 42 let

Blažena Kolářová Mohelnice 85 let
Eliška Kubíčková Mohelnice 84 let

Jiřina Frenclová Loštice 77 let
František Červinka Loštice nedožitých 65 let

Jana Adámková Mohelnice 47 let
Františka Skyvová Mohelnice 81 let

Marie Kotrlová Mohelnice 96 let
Boleslav Knapp Loštice nedožitých 93 let

Irena Žandová Mohelnice nedožitých 91 let
Miroslav Motl Mohelnice nedožitých 74 let

Miroslav Veselý Mohelnice 70 let
Květoslav Vymlátil Mohelnice 60 let

Alois Tichý Žádlovice 52 let
Radomír Sládek Pavlov-Lechovice 51 let

Ladislav Valášek Loštice 70 let
Milena Bergová Úsov 78 let

František Vymlátil Mohelnice 84 let
JUDr. Stanislava Zezulová Mohelnice 74 let

ZESNULÍ

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Nezadržitelně se blíží konec roku a „nouzový stav” či „doba temna” pro sport, kulturu a další společenské 
aktivity nás neúprosně drží doma, bez přátelských obětí, setkávání, povídání nebo „intelektuálního klábosení” 
u vína či piva. Není nám dopřáno posilovat tělo, a tím i vlastní imunitu na sportovištích, není nám dopřáváno 
posilovat duševní pohodu na výstavách, v divadle, v kině, jen trpělivě čekáme, až se všechno vrátí do původ-
ních kolejí, a pevně doufáme, že tato doba nastane co nejdříve. 

V měsících říjen a listopad jsme pro vás v galerii Lautner připravili výstavu EX LIBRIS pana Huga Šilberského. Tuto výstavu mělo možnost 
zhlédnout jen nepatrné množství návštěvníků, než se dveře galerie opět uzavřely. Proto jsme se rozhodli výstavu prodloužit do 31. ledna  
a tím umožnili milovníkům grafiky, Ex libris a díla Huga Šilberského vzdát čest tomuto významnému umělci našeho regionu k jeho 100. výročí 
narození. 

V příštím roce vyjde připravovaná kniha „Kytice vzpomínek na Huga Šilberského a jeho přátele”. Na jejích stránkách autor knihy a uměl-
cův syn, pan Aleš Šilberský, představí svého otce jako všestranného umělce, poodhalí rozsah jeho zájmů a uměleckých aktivit ve vlastní 
tvorbě v propojení na jeho přátele a krajany, kteří při něm stáli a podporovali jej. Poodhalí jeho postoje v těžkých dobách, jeho široký rozhled 
a citlivé vnímání všech druhů krás a veškerého života božské přírody. Ukáže umělce, pro kterého bylo uměním vším, tedy „chlebem i solí”. 
Pokud budete mít o tuto knihu zájem i s autorovým podpisem, přihlaste se v galerii.

V říjnu se v galerii sešlo několik výtvarných děl a fotografií, které autoři přihlásili do soutěže o Lautnerovu cenu tematicky zaměřenou na vodu 
města Mohelnice. Díla můžete zhlédnout na facebookové stránce Galerie Lautner a do konce listopadu jste mohli posílat hlasy pro svého 
favorita v kategorii Výtvarné dílo a v kategorii Fotografie. Vyhodnocení proběhne v měsíci prosinec, jakmile se dveře galerie budou moci 
otevřít pro veřejnost. Samotná díla pak budou k vidění v galerii do konce letošního roku. 

Zároveň vyhlašujeme téma na rok 2021: „KOUZELNÉ BARVY ZAPADAJÍCÍHO SLUNCE A BOŽSKÉ TVARY MRAKŮ”

Těším se na brzkou viděnou,
Hana Šedinová, Galerie Lautner

K 30. 9. 2020 bylo na Úřadě práce ČR, oddělení kontaktního pracoviště Mohelnice 
evidováno celkem 569 dosažitelných uchazečů o zaměstnání a podíl nezaměstnaných 
osob byl 4,1 %. Pouze z Mohelnice bylo k 30. 9. 2020 v evidenci 328 dosažitelných 
uchazečů o zaměstnání a podíl nezaměstnaných osob byl 5,5 %.

Úřad práce informuje

Eva Hanáková

Dne 20. prosince 2020 uplyne 5. bolestné výročí od úmrtí naší milované 
maminky, manželky, babičky, prababičky a sestry paní Evy Hanákové.

S láskou a pokorou vzpomínáme a všem, kteří tichou vzpomínkou uctí 
její památku, děkuje dcera Eva s rodinou a manžel Rudolf

Jaroslav Petřík

Dne 10. prosince 2020 uplyne již 8 dlouhých let ode dne, kdy od nás 
navždy odešel milovaný pan Jaroslav Petřík. Kdo jste ho znali a měli 
rádi, uctěte jeho památku společně s námi tichou vzpomínkou.  

Děkujeme. Rodiny Petříkova a Lehankova

Dne 6. prosince 2020 oslaví paní 
Bronislava Hohnová 60. narozeniny

Věk není to, v čem poznává se stáří. Když oči věčným mládím září
a když se srdce umí pousmát, tak ten věk opravdu není znát. Přejeme 
Ti hodně štěstí a ZDRAVÍ, ať se Ti se sklenkou v ruce a po boku rodiny 
a přátel dobře slaví. Žádné chmury, žádné vrásky, ale spoustu té pravé 
lásky. Všechno nejlepší k Tvému jubileu Ti přeje manžel Pavel, děti 
Andrea, Lukáš, Pavel s Evčou a vnoučátka..  
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